

**O‘QUV ADABIYOTINING
NASHR RUXSATNOMASI**

Samarqand davlat chet tillar institutining
2026-yil "27" yanvardagi "25" - sonli buyrug‘iga asosan

Kuraxmedov Azamat Erkinovich

tomonidan yozilgan

7010901 - Xorijiy til va adabiyoti (ingliz tili) ixtisosligi bo‘yicha magistratura
mutaxassisligi uchun tavsiya etilgan

**“YANGI O‘ZBEKISTON TARAQQIYOT STRATEGIYASI,
TA’LIM TIZIMIDAGI ISLOHOTLAR”**

O‘quv qo‘llanma

O‘zbekiston Respublikasi Vazirlar Mahkamasi tomonidan litsenziya berilgan
nashriyotlarda nashr etishga ruxsat berildi.

Rektor

B.A.Xolikov

Ro‘yxatga olish raqami
№ 25 / 01

1. Mualliflar	<p>SamDCHTI “Gumanitar fanlar va axborot texnologiyalari“ kafedrası dotsenti Kuraxmedov Azamat Erkinovich</p> <p>Associate Professor of the Department of “Humanities and Information Technology” at Samarkand State Institute of Foreign Languages Kuraxmedov Azamat Erkinovich</p> <p>Доцент кафедры «Гуманитарных наук и информационных технологий» Самаркандского государственного института иностранных языков Курахмедов Азамат Эркинович</p>
2. O‘quv qo‘llanma:	<p>“Yangi O‘zbekiston taraqqiyot strategiyasi, ta’lim tizimidagi islohotlar”</p> <p>“Новая стратегия развития Узбекистана, реформы в системе образования”</p> <p>“New Uzbekistan development strategy, reforms in the education system”</p>
3. O‘quv qo‘llanma turi:	<p>O‘quv qo‘llanma / Учебное пособие / Educational manual</p>
4. Annotatsiya	<p>Mazkur o‘quv qo‘llanmada Yangi O‘zbekistonning Taraqqiyot strategiyasi Harakatlar strategiyasining mantiqiy davomi ekanligi o‘rganilgan. O‘quv qo‘llanmada taraqqiyot o‘zgarishlarining yangi tarixiy bosqichda davom ettirilishi ko‘zda tutilgan holda, Taraqqiyot strategiyasiga 2 ta yangi ustuvor yo‘nalish qo‘shilganligi. Bulardan biri – ma’naviy taraqqiyotni ta’minlash bilan bog‘liq bo‘lsa, ikkinchisi – O‘zbekistonning dunyoda yuz berayotgan global muammolarga munosabati negizida belgilangan yangi ustuvor yo‘nalishlari o‘rganiladi.</p> <p>O‘quv qo‘llanmada taraqqiyot strategiyasida asosiy e’tibor, bir tomondan, fuqarolik jamiyatini rivojlantirishga doir qonunlar, kodekslar, konsepsiya va dasturlar qabul qilinishiga qaratilgan. Yangi O‘zbekiston taraqqiyot strategiyasida mamlakatimizni keyingi besh yilda rivojlantirishning 7 ta ustuvor yo‘nalishi bo‘yicha aks etgan joriy demokratik islohotlar ko‘lami va miqyosi asl voqelikka yanada aniqlik kiritadi, deb o‘ylaymiz.</p> <p>Ushbu nashr o‘z-o‘zini baholash savollari, tahliliy topshiriqlar, ilmiy matnlardan namunalar, tavsiya etilgan adabiyotlar ro‘yxati bilan to‘ldiriladi. Ushbu o‘quv qo‘llanma magistrantlarga uslubiy ongni, tadqiqot malakalarini va kasbiy fikrlashni rivojlantiradi.</p> <p>Mazkur o‘quv qo‘llanma “Yangi O‘zbekiston taraqqiyot strategiyasi, Ta’lim tizimidagi islohotlar” 7010901 - Xorijiy til va adabiyoti (ingliz tili) ixtisosligi bo‘yicha magistratura talabalari uchun o‘quv qo‘llanma sifatida tavsiya etiladi.</p>
Аннотация	<p>В данном пособии рассматривается тот факт, что Стратегия развития Нового Узбекистана является логическим продолжением Стратегии действий. Пособие предусматривает продолжение изменений в развитии на новом историческом этапе, и в Стратегию развития добавлены 2 новых приоритетных направления. Одно из них связано с обеспечением духовного развития, а второе основано на ответе Узбекистана на глобальные проблемы, стоящие перед миром.</p>

	<p>Основной акцент в стратегии развития в данном пособии делается, с одной стороны, на принятии законов, кодексов, концепций и программ развития гражданского общества. Мы считаем, что масштабы и охват текущих демократических реформ, отраженных в Стратегии развития Нового Узбекистана в 7 приоритетных направлениях развития нашей страны на ближайшие пять лет, еще больше прояснят реальную ситуацию.</p> <p>Данное издание дополнено вопросами для самооценки, аналитическими заданиями, примерами научных текстов и списком рекомендуемой литературы. Данное пособие развивает методическую осведомленность, исследовательские навыки и профессиональное мышление у магистрантов.</p> <p>Данный учебник рекомендуется в качестве учебного пособия для магистрантов по специальности «Новая стратегия развития Узбекистана, реформы в системе образования» 7010901 — Иностранный язык и литература (английский).</p>
<p>Abstract</p>	<p>This manual examines the fact that the Development Strategy of New Uzbekistan is a logical continuation of the Action Strategy. The manual provides for the continuation of development changes at a new historical stage, and 2 new priority areas have been added to the Development Strategy. One of them is related to ensuring spiritual development, and the second is based on Uzbekistan's response to global problems facing the world.</p> <p>The main emphasis in the development strategy in the manual is on the adoption of laws, codes, concepts and programs for the development of civil society, on the one hand. We believe that the scope and scale of the current democratic reforms, reflected in the New Uzbekistan Development Strategy in 7 priority areas of our country's development over the next five years, will further clarify the real reality.</p> <p>This publication is supplemented with self-assessment questions, analytical tasks, samples of scientific texts, and a list of recommended literature. This textbook develops methodological awareness, research skills, and professional thinking for master's students.</p> <p>This textbook is recommended as a textbook for master's students in the specialty "New Uzbekistan Development Strategy, Reforms in the Education System" 7010901 - Foreign Language and Literature (English).</p>